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1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen, Thomas Baunsgaard og 
Christina Schrøder, Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 

• Bestyrelsen har udarbejdet en altanorden, der er lagt i alle postkasser, og som vil blive gennemgået 

til et beboermøde. Altanorden vil desuden skulle stemmes igennem til generalforsamlingen. 

• Bestyrelsen har modtaget flere forespørgsler på at opsætte stikkontakter på altanen, hvilket 

bestyrelsen har valgt at godkende. 

• Balco har holdt afslutningsmøde for altanprojektet d. 23/2. Der er dog stadig enkelte altaner, hvor 

der skal udbedres fejl og mangler. Dette bliver ordnet hurtigst muligt. 

• Der vil komme en fra bestyrelsen rundt i lejlighederne snarest, for at tjekke radiatorerne. Desuden er 

der ved at blive opgjort, hvad hver lejlighed skal betale for altanen. 

 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Lysføler i køkkenopgang 21 er repareret. 

• Foreningens døre er efterset igen d. 24/1, og der er kontaktet en tømrer, som skal tilse vores 

branddøre. Der er indhentet tilbud på at lave nye brandsikre døre, som vil blive fremlagt på 

generalforsamlingen. Dette skyldes, at vores eksisterende branddøre ikke er sikrer. 

• Nordea har besigtiget ejendommen d. 8/2 i forbindelse med lånoptagelse til altaner. 

• Vindue på loft 21 og 25 er repareret d. 11/2. 

• Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på, at der er ting i kælderrum 27, der kan udgøre brandfare, 

og andelshaveren er derfor blevet kontaktet. 

• I forbindelse med maling af foreningens vinduer er bestyrelsen blevet enige om, at have en rådgiver 

på, for at sikre at det hele går som det skal. Bestyrelsen arbejder på at finde en rådgiver. 

• Bestyrelsen stræber efter at afholde beboermøde i maj måned. Vi tager det op igen på næste 

bestyrelsesmøde. 

 
4. Diverse 
 


